
 

Protokół Nr VII /2015 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 29 kwietnia 2015 r. 

 

VII Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

29 kwietnia 2015 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1600. 

Ad. 1  

 Otwarcie VII Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank,  

- Sekretarz Powiatu - Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Skarbnik Powiatu – Halina Bartkowska,  

- uczniowie klas III szkół ponadgimnazjalnych, biorący udział w olimpiadach i 

konkursach oraz ich opiekunowie, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego 

(lista - załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Aleksandra Malinowska z Kuriera Iławskiego, Katarzyna 

Ochocka z Gazety Nowomiejskiej, Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego 

oraz Marcin Sarnowski z TV NML. 

Ad. 2  

Wr ęczenie wyróżnień dla laureatów olimpiad i konkursów przedmiotowych z 

klas maturalnych oraz ich opiekunów 

Wyróżnienia otrzymali uczniowie klas III Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim oraz Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku oraz ich opiekunowie 

(lista wyróżnionych stanowi załącznik nr 4). Gratulacje odebrali również Dyrektorzy szkół: 

Barbara Przeradzka – Martko i Mirosław Wodara.   
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Ad. 3 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 

17 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. 4 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Marek Piątkowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Piątkowski wyraził zgodę. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad (załącznik nr 5). Poinformował, 

że wpłynął wniosek Zarządu o rozszerzenie porządku obrad. Przewodniczący odczytał 

wniosek (załącznik nr 6) Następnie zaproponował, aby dodatkowe uchwały: 

- w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Niepublicznemu Zakładowi 

Opieki Zdrowotnej „Fiołek”, 

- w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Firmie AS-MED, 

- w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Warmińsko – Mazurskiej Izbie 

Rolniczej 

rozpatrzyć jako pkt. 16a, 16b i 16c.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad po zmianach. Uwag nie było. 

Następnie zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 17 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie VII Sesji Rady Powiatu. 
2. Wręczenie wyróżnień dla laureatów olimpiad i konkursów przedmiotowych z klas 

maturalnych oraz ich opiekunów. 
3. Stwierdzenie quorum. 
4. Powołanie Sekretarza obrad. 
5. Przyjęcie porządku obrad. 
6. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu. 
7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
8. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
9. Sprawozdania roczne z działalności: Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy, Warsztatu Terapii Zajęciowej, Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli. 
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10. Sprawozdanie ze współpracy powiatu nowomiejskiego z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2014. 

11. Przerwa 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034 ze 
zmianami. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. ze zmianami. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 
2014 dla Powiatu Nowomiejskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem 
Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2015 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego dofinansowania Polsko-
Niemieckiej Współpracy Młodzieży. 

16 a Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 
Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Fiołek”. 

16 b Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 
Firmie AS-MED. 

16 c Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 
Warmińsko – Mazurskiej Izbie Rolniczej. 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
18. Sprawy różne. 
19. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 6 
 Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad VI Sesji Rady Powiatu p. Andrzej Lewandowski poinformował, że zapoznał 

się z protokołem. Protokół dokładnie odzwierciedla przebieg sesji. Radny wnioskował o jego 

przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr VI/2015. Głosowało 

17 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Z sali obrad wyszedł p. Sarnowski. 

Ad. 7 

 Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 18 

marca do 21 kwietnia 2015 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 10, 17, 24 i 

26 marca oraz 7 i 10 kwietnia (załącznik nr 7). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie informacji. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o innych ważnych 

wydarzeniach tj.: 

- Salon Samorządowy oraz Targi Pracy i Edukacji - 13 kwietnia br. – targi były imprezą z 

dużym rozmachem i Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy należą się duże słowa uznania. 
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W Salonie wzięła udział Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Pracy i Polityki Społecznej 

Elżbieta Seledyn, która miała wiele cennych informacji dla samorządców, którzy przybyli 

na spotkanie.   

- jubileusz zespołu „Bylebabki” w Łąkorzu, 

- jubileusz 65-lecia Koła Gospodyń Wiejskich w Nielbarku, 

- uroczystości związane z zakończeniem roku klas III szkół ponadgimnazjalnych, 

- sesja absolutoryjna Rady Miejskiej, 

- konkurs ortograficzny „O złote pióro Starosty”, 

- mistrzostwa w biegach przełajowych, 

- spotkanie w ramach konwentu starostów z przedstawicielami Ministerstwa Administracji i 

Cyfryzacji, 

Ponadto Starosta poinformował, że rozpoczęła się inwestycja na drodze Nowe Miasto 

Lubawskie – Gwiździny – będą utrudnienia na drodze na tym odcinku. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie zadali pytań. 

Ad. 8 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radny Marcin Buliński powiedział, że jego pierwszy wniosek dotyczy remontu drogi 

powiatowej z Nowego Miasta do Iławy – chodzi o odcinek biegnący na terenie powiatu 

iławskiego. W ubiegłym roku wystosowano pismo do Rady Powiatu Iławskiego w tej 

sprawie. Warto byłoby ponowić wniosek, zwłaszcza, że zmieniły się władze. Radny 

zaproponował, żeby p. Starosta wybrał się na rozmowę w tej sprawie do Starosty 

Iławskiego. Kolejna sprawa jaką zgłasza radny dotyczy robót utrzymaniowych na odcinku 

drogi Nowy Dwór  - Lekarty. Chodzi o wycinkę zakrzaczeń. Ostatni wniosek radny 

Buliński skierował do Komendanta Powiatowego Policji. Część mieszkańców może 

cieszyć się z nowych, wyremontowanych odcinków dróg. Z tym wiąże się jednak pewien 

negatywny aspekt, ponieważ wielu kierowców na tych właśnie odcinkach porusza się z 

dużo większą prędkością niż dopuszczalna. Radny wnioskował, aby prewencyjnie na tych 

odcinkach /chodzi głównie o drogę Jamielnik – Gryźliny, Mszanowo – Bratian/ dokonać 

kontroli pomiarów prędkości. Być może utemperowałoby to niektórych kierowców, którzy 

nie przestrzegają przepisów. 

Radny Romuald Koszewski poinformował, że na jego ręce wpłynęło pismo z oddziału 

ginekologiczno – położniczo – noworodkowego (załącznik nr 8). Radny odczytał pismo. 

Dodał, że sprawę tę poruszano na posiedzeniu Komitetu Rozbudowy Szpitala. W tym roku 
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Komitet zbiera 1% od podatku od mieszkańców powiatu na remont budynku oddziału 

chirurgicznego. Nie może przeznaczać tych środków na inne cele, bo społeczeństwo 

przestanie wierzyć i wspomagać. Na spotkaniu Komitetu z Dyrektorem Szpitala, Dyrektor 

zaproponował, aby wystąpić do Fundacji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. I tak 

planuje się uczynić, jednak trzeba spełniać pewne warunki. Takim warunkiem jest m.in. 

odmowa ze strony samego szpitala. Wiadomo, że szpital tych pieniędzy nie ma. Również 

Zarząd Powiatu może odnieść się negatywnie do tej prośby. Wówczas Komitet wystąpi do 

WOŚP. Jeżeli Fundacja odpowie negatywnie, trzeba będzie szukać innych źródeł. Koszt 

zakupu stanowiska do resuscytacji noworodków na salę cięć cesarskich to ok. 25 tys. zł. 

Radny poprosił, aby sprawę rozważył Zarząd Powiatu. Dokładniejszych informacji może 

udzielić Dyrektor Szpitala.  

Radny Adam Glowacki podziękował Staroście i Dyrektorowi ZDP za zaangażowanie w 

sprawę wniosku o lustro przy skrzyżowaniu w Nielbarku. 

Radna Ewa Dembek powiedziała, że odbyło się spotkanie z Kurator Oświaty. Jest pewien 

postęp, bo został zaproszony i uczestniczył w nim Przewodniczący Komisji Oświaty. Jednak 

wcześniej wnioskowano, aby wszyscy członkowie komisji otrzymywali informacje o tego typu 

spotkaniach, ponieważ sprawy szkolnictwa zawodowego w powiecie szczególnie ich interesują. 

Radny Zbigniew Ziejewski poinformował, że dziś odbywa się duża konferencja w Nielbarku 

m.in. z udziałem Kuratora Oświaty. O godz. 16 odbywa się panel na temat szkolnictwa 

zawodowego, radna może w nim uczestniczyć.  

Przewodniczący poprosił, aby w sprawie aparatu do resuscytacji wypowiedział się Dyrektor 

Szpitala. 

Dyrektor Szpitala Powiatowego Jan Karwowski poinformował, że sprzęt w szpitalu, do 

ratowania zdrowia i życia ludzkiego, szybko starzeje się. Na naprawy i konserwacje sprzętu 

średnio miesięcznie wydaje się ok. 15 tys. zł. W wielu przypadkach należałoby kupić nowy 

sprzęt, zamiast naprawiać stary. W zakupach sprzętu do tej pory pomagał Komitet Rozbudowy 

Szpitala. Jednak teraz zbiera pieniądze na remont chirurgii. Sam zakup sprzętu nie jest kwestią 

trudną, jednak trzeba mieć na to środki. W obecnej chwili spółka nie jest w stanie tego 

sfinansować z własnych środków. Dlatego pracownicy myślą o tym jak pozyskać środki z 

innych źródeł.  

Przewodniczący powiedział, że przez wiele lat istnienia WOŚP społeczeństwo powiatu ofiarnie 

przyłączało się do zbiórek, więc pomysł z wystąpieniem o środki do Fundacji jest jak 

najbardziej uzasadniony. Jeżeli nie, to należy się jak najszybciej zastanowić jak sfinansować 

zakup, bo bezpieczeństwo pacjentów jest najważniejsze.  
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Radna Dembek poinformowała, że 15 maja odbędzie się spotkanie z posłem Niesiołowskim. 

Informacja na temat szczegółów spotkania pojawi się w mediach lokalnych. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 9 

 Sprawozdania z roczne z działalności: Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy, Warsztatu Terapii Zajęciowej, Biura Regionalnego Województwa 

Warmi ńsko – Mazurskiego w Brukseli 

Sprawozdanie Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście 

Lubawskim stanowi załącznik nr 9.  

Kierownik PŚDS Krzysztof Piechocki poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie na 

tablety. Jeżeli są jakieś pytania, to chętnie na nie odpowie. Powiedział, że 2014 r. to 

pierwszy rok funkcjonowania jednostki w nowej siedzibie, która spełnia wszelkie 

standardy. Odbyła się kompleksowa kontrola z Urzędu Wojewódzkiego. Kontrola 

zakończyła się bardzo dobrym wynikiem. Szczegółowa informacja na ten temat jest ujęta w 

sprawozdaniu. Dzięki nowej siedzibie udało się zwiększyć ilość uczestników. 

Prawdopodobnie w maju liczba uczestników wyniesie 42 osoby. Zostanie jedno wolne 

miejsce. Większa liczba uczestników, to większa dotacja od Wojewody, a co za tym idzie 

poprawa sytuacji finansowej jednostki. Z informacji UW wynika również, że dotacja na 

jednego uczestnika będzie stopniowo zwiększana do wysokości ok. 1350 zł. na osobę 

(obecnie jest to ok. 1 000 zł.) Dotyczy to domów środowiskowych w całym kraju.    

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej stanowi załącznik nr 10.  

Radni otrzymali je na tablety.  

Kierownik Warsztatu Karina Leliwa przedstawiła kilka ogólnych danych ze sprawozdania.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Sprawozdanie z działalności Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego w Brukseli (załącznik nr 11) radni otrzymali na tablety. 

P. Skarbnik poinformowała, że w porządku sesji jest również uchwała dotycząca 

dofinansowania działalności Biura na ten rok.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 
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Ad. 9 

 Sprawozdanie ze współpracy powiatu nowomiejskiego z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2014 

Sprawozdanie ze współpracy powiatu nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi w 

roku 2014 stanowi załącznik nr 12.  

Sprawozdanie szczegółowo omówiła Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych Jolanta 

Haska.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Ad. 11 

 Przerwa 

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 17 radnych.  

Oprócz radnych, na sali obecni są: Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska, Sekretarz 

Powiatu Ewa Kalisz - Górzkowska, Urszula Łydzińska, Andrzej Korecki, Jolanta Haska, 

protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie zmiany 

uchwały nr II/14/2014 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034 ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/64/2015 (załącznik nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/65/2015 (załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyj ęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 

2014 dla Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/66/2015 (załącznik nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Łydzińska. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Brukseli w 2015 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/67/2015 (załącznik nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego dofinansowania Polsko-

Niemieckiej Współpracy Młodzieży 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/68/2015 (załącznik nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16a 

  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 

Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Fiołek”  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/69/2015 (załącznik nr 18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16b 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 

Firmie AS-MED 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/70/2015 (załącznik nr 19) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 16c 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 

Warmi ńsko – Mazurskiej Izbie Rolniczej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr VII/71/2015 (załącznik nr 20) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszli p. Korecki i p. Haska. 

Ad. 17 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Starosta poinformował, że wniosek w sprawie remontu drogi Nowe Miasto – Iława na 

odcinku od granicy powiatów można ponowić. Jeżeli chodzi o wniosek dotyczący wycinki 

zakrzaczeń przy drodze Nowy Dwór  - Lekarty, roboty będą wykonane w najbliższym 

czasie. Starosta odniósł się również do pisma w sprawie zakupu stanowiska do resuscytacji 

noworodków - sprawa stanie na posiedzeniu Zarządu, bo znalezienie środków na ten cel to 

problem powiatu. Wyraził nadzieję, że Zarząd poprze jego propozycję, żeby zakup był 

pokryty ze środków powiatu. Jeśli tak, na następnej sesji dokonane będą stosowne zmiany 

w budżecie.   

P. Skarbnik powiedziała, że środków nie można przekazać do budżetu spółki, zakup 

zrealizuje Starostwo.   

Radny Jan Czapliński zapytał czy w tej sytuacji rezygnuje się z wystąpienia o środki do 

WOŚP.  

Radny Ziejewski powiedział, że jego zdaniem, należy najpierw wystąpić do WOŚP i jeśli 

decyzja będzie odmowna, to wtedy przekazać środki z budżetu powiatu.  

Starosta odparł, że w tym roku Fundacja zbierała środki na inny cel. Szpital ma wiele 

innych urządzeń, które wymagałyby wymiany, o które można wnioskować do WOŚP. 

Jeżeli stare urządzenie do resuscytacji ma stwarzać jakieś zagrożenie, to Zarząd nie może 

brać takiej odpowiedzialności na siebie.    

Ad. 18 

 Sprawy różne 

Przewodniczący przypomniał, że oświadczenia majątkowe należy składać w terminie do 30 

kwietnia. Zwrócił się również prośbą do radnych czy akceptują, aby ich adresy mailowe 

służbowe były udostępnione na stronie WWW urzędu. Chodzi o to, żeby wyborcy mieli 

kontakt do radnych.  

Radny wyrazili zgodę na publikację adresów mailowych służbowych na stronie www. 
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Skarbnik poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu. W maju 

będzie ono rozpatrywane i ma być udzielane absolutorium. Skarbnik poprosiła, aby radni 

wymienili w swoim materiale jedną kartkę (załącznik nr 21). Ponadto poinformowała, że 

uczestniczyła wspólnie z Komendantem Powiatowym PSP w podpisaniu umowy na 

termomodernizację budynku Komendy, więc jest już pewne, że powiat otrzyma dotację. 

Środki należy wykorzystać do 30 listopada.  

Przewodniczący zapytał jak wygląda sprawa ze sprzedażą budynków po szkołach. 

Starosta odpowiedział, że jest w kontakcie z potencjalnym nabywcą budynku przy ul. 

Grunwaldzkiej, dosyć poważnym, ale przetarg będzie rozstrzygnięty dopiero na początku 

czerwca.  

Radna Dembek powiedziała, że jeżeli chodzi o budynek w Czachówkach, otrzymała pismo 

z Firmy „Jurmark”. Radna ma co do tego bardzo mieszane uczucia. Nadawca pisma nie 

deklaruje chęci zakupu budynku, tylko dzierżawy. Radna zapytała jaki jest stosunek 

Zarządu do tej sprawy. 

Starosta odparł, że stosunek jest jednoznaczny i chyba wszystkim znany. Natomiast on jako 

Starosta rozmawia z autorem pisma jak każdym innym obywatelem. Niczego jednak nie 

obiecuje. Już w poprzedniej kadencji do wnioskodawcy wysłano wiele pism, które 

jednoznacznie mówiły o tym, że propozycja dzierżawy nie jest brana pod uwagę. Zarząd 

podtrzymuje stanowisko, że budynek musi być sprzedany. Jeżeli pan/wyłączenie jawności 

w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 

dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Anna Andrzejczak - kierownik Biura 

Rady Powiatu/ znajdzie nabywcę, który zakupi budynek, to będziemy mu bardzo 

wdzięczni.  

W tej chwili powiatu nie stać na zakładanie spółki, nawet z bardzo poważnym 

kontrahentem.   

Radny Ziejewski powiedział, że do budżetu są wprowadzone środki, które planuje się 

uzyskać ze sprzedaży. Dzierżawa nie wchodzi w grę, bo planuje się już kolejne inwestycje. 

Pieniądze są niezbędne. Dodał, że prowadzi kolejne ciekawe rozmowy na temat sprzedaży 

budynku w Czachówkach. Wyraził nadzieję, że uda się sprzedać budynek do końca roku.     

Starosta poinformował, że w czerwcu planowana jest wizyta delegacji z powiatu 

Oldenburg. Delegacja będzie przebywać w naszym powiecie od 9.06.15 r. do 13.06.15 r. 

Starosta dodał, że bardzo dobrze rozwija się wymiana młodzieży szkolnej i młodzieży z 

ochotniczych straży pożarnych. W ramach pobytu w czerwcu, goście zobaczą m.in. ośrodek 
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wypoczynkowy „Hartek”, gdzie odbywają się obozy. Nawiązane kontakty należy 

zacieśniać. 

Ad. 19 

Zakończenie obrad VII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady VII Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

     Protokół sporządziła:   Przewodniczący Rady Powiatu 

      Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     

 

           


